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Committed to automatic and intelligent 
glass processing equipment?

Matte etching process raw materials, 
wholeheartedly invested in the pursuit of 
excellence
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THE FIRST PROFESSIONAL ENTERPRISE IN CHINA TO PRODUCE GLASS DEEP PROCESSING MACHINERY
国内首家生产玻璃深加工机械的专业化企业

该机对简单形状的异形玻璃进行半自动磨削，磨头升降可调、可迅速改变磨轮位置和更换磨轮，磨削周边时，可并列安装
三个磨轮，进行粗、精磨和抛光。磨削斜边时，安装碗形磨轮，齿轮系统可调节斜边磨削角度。
It can grind shaped plate glass with simple form semi automatically. The grinding head can be adjusted up and down so as to change the position of 
wheel quickly and replace the wheels easily. To grind perimeter, three grinding wheels can be mounted for rough and finish grindings and polishing. To 
grind bevel edges, mount a bowl wheel. And the bevel grinding angle can be regulated by the gear system.

产品特点

产品参数

FEATURES

PRODUCT PARAMETERS

玻璃异型磨边机
GLASS SHAPED MACHINE

主要技术指标 (Major technical specification) 
玻璃厚度 (Glass thickness) 3-25(mm)

斜边角度 (Angles of bevel) 0° -20°

加工回转直径 (Diameter of revolving glass) 700-2100(mm) 或 100-700(mm) 的异形平板玻璃

总功率 (Total power) 2.9 (kw)

占地面积 (Dimensions) 2.5*2.5 (M)

GLASS SHAPED MACHINE
BYM1321

产品特点 FEATURES

产品参数 PRODUCT PARAMETERS

玻璃钻孔套料机
GLASS DRILLING MACHINE

BZ0213 采用气动装夹，上、下钻头先后钻孔、套料，自动取料，操作简单方便，效率高，配有气动工作台，用于支承
大面积平板玻璃。

BZ0213AL 玻璃钻孔套料机适合对不同厚度、不同尺寸的玻璃的钻 ( 套 ) 孔。利用这种机床可以进行小批量生产及大批
量流水线作业。由于该机床的上、下钻头钻孔为全自动控制，故其钻 ( 套 ) 孔效率高。由于采用气液阻尼系统，因而上、下
钻头的进给速度得到有效的控制，使得上、下部钻头进给非常平稳，阻尼效果相当显著，保证了钻孔质量。该机是玻璃加工
业必备的机床。气动工作台用干支持大板面玻璃，便于移动玻璃，方便定位。

BZ0213 Pneumatic clamping of the glass sheet during the drilling operation of opposite drilling head. BZ0213 is equipped with a glass supporting 
table.

The BZ0213AL is suitable for drilling various thickness and size glasses. It can drill the upper and bottom holes automatically with high efficiency for 
small batch or large quantities of glass. A Pneumatic working table is useful for supporting big size glass, for moving glass easily and good orientation.

主要技术指标（Major technical specification）
装机容量 (Total power) 1.7/2.2kw

可钻玻璃厚度 (Glass thickness) 2~20mm
钻孔套料直径 (Drilling hole diameter) 4~130mm

钻孔中心至立柱距离 (Space between drilled hole) 1200mm
总重量 (Total weight) 900kg

外型尺寸 (Dimensions) 2600*1650mm

BZ0213/BZ0213AL 




